

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear Parents,

Once again, our talented students will entertain us with a musical concert on Friday, April 29. The elementary concert will be from 5:00-6:00 p.m. followed by a 15 minutes intermission then the middle school/high school concert from 6:15-7:30 p.m.

Don't forget the AGM on Wednesday, April 27 at 7:30 in the Lecture Hall on the third floor.

Give Mothers a treat for Mother's Day! Come to our KAS Theater for "Artist Series" Mother's Day concert on May 7th at 16:00. There will be our students and parents to share the stage with the artists, and it is assured to be a fun and enjoyable afternoon.

IB exams begin on May 2nd and will continue until May 18th. Seniors are required to be on campus for either their exams or their non-IB classes until the 13th. The week of May 16th is a unique schedule, and a separate email will be sent to all senior parents with detailed information. All seniors will engage in our annual Senior Project during the week of the 23rd, and they are looking forward to spending that week engaging in service to the greater Taiwan community.

On Tuesday, April 26, we will have a "college coffee chat" at 2 pm in the Lecture Hall.

We will be discussing the following topics:

- College acceptances by KAS students for 2016
- Additions to the college program this year
- Next year College program projection
- Gr 9, 10, 11, 12 college information for 2016-17
- Questions and Answers

WWW.KAS.KH.EDU.TW

office +886-7-5830112

#35 Sheng Li Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81351), Taiwan

fax +886-7-5824536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

- Parent Suggestions for next year.

We will have Ms. Denise handy as translator. We hope to see you there!

Advance notice for parents of grade 5 students- there will be a meeting on Tuesday, May 17 at 2:00 p.m. in the Media Center. The topic will be “Expectations for Grade 6”. Also, to help grade 5 students with the transition to middle school, our guidance counselor, Ms Dietrich, has organized an orientation session for them at the end of this month.

With appreciation,

Dr. Farrell
Ms. Rock
Mrs. Peters

WWW.KAS.KH.EDU.TW

office +886-7-5830112

#35 Sheng Li Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81351), Taiwan

fax +886-7-5824536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

親愛的家長您好：

4月29日星期五學生們將再度帶給我們充滿視覺與聽覺享受的春季音樂會。國小部的演出是下午5點至6點，接著是15分鐘休息時間，中學部及高中部的演出時間是晚間6點15分至7點半。

提醒您 AGM(年度大會)將於4月27日晚間7點30分在3樓 Lecture Hall 舉行。

給媽媽們的母親節犒賞！誠摯邀請您5月7日星期六下午4點鐘來參加高雄美國學校藝術家系列-母親節音樂會。屆時將會有學生及家長和演奏者一同演出，這絕對會是一個愉快的音樂饗宴。

IB考試從5月2日開始到5月18日。不管是來考IB考試或是繼續完成非IB課程，準畢業生們在5月13日以前都還是要到校。5/16那週會有不一樣的行程，我們將會發送更多的細節資訊至準畢業生家長們的個別電子郵件信箱。所有的準畢業生們都被要求參加一年一度的準畢業生社區志工服務，日期訂在5/23那週，準畢業生們都很期待要回饋台灣社會。

我們將於4月26日下午2點在3樓 Lecture Hall 舉辦大學訊息分享茶聚。
當天議程如下：

- 2016年KAS大學錄取率
- 本年度大學訊息
- 明年度大學訊息
- 2016-17學年給G9~12的大學相關資訊

WWW.KAS.KH.EDU.TW

office +886-7-5830112

#35 Sheng Li Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81351), Taiwan

fax +886-7-5824536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

- 問與答
- 給明年的建議

Ms. Denise 當天會擔任翻譯。期待您的蒞臨！

給五年級學生的家長們：5月17日星期二下午2點在2樓 **Media Center** 將會舉辦一個針對五年級升六年級的說明會。為了要幫助五年級學生們能更順利的銜接上中學，我們的輔導老師 **Ms. Dietrich** 也會在本月底為學生們安排一個中學部新生訓練。

感謝您，

Dr. Farrell
Ms. Rock
Mrs. Peters

WWW.KAS.KH.EDU.TW

office +886-7-5830112

#35 Sheng Li Road, Tzuo-Ying, Kaohsiung (81351), Taiwan

fax +886-7-5824536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010